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NR. 126/ 22.04.2021 

Proces verbal 

al ședinței ordinare a Consiliului Local Dor Mărunt din data de 21.04.2021 

 

 Sedința ORDINARĂ a Consiliului Local al comunei Dor Mărunt a fost convocată prin Dispoziția 

primarului comunei Dor Marunt nr. 216/15.04.2021, in conformitate cu prevederile art 133 alin (1) și art 134  

alin (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, pentru data de 21.04.2021, ora 10.00, la sediul 

primăriei Dor Mărunt 

La ședință participă  domnul Primar Ion IACOMI, secretarul general al comunei, Vatafu Constantin 

Alecsandru, consilierii locali in functie.  

       In urma apelului nominal se constata prezenta a 15 consilieri locali in functie, din cei 15 consilieri locali 

care formează Consiliul local Dor Mărunt, existand cvorumul necesar dezbaterii ordinii de zi.  

 

            Președintele de ședință, domnul Ion SIMION, dă citire ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de  26.02.2021. 

2. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale din Hotărârea de Consiliu local nr. 13/26.02.2015 

privind trecerea unui imobil din domeniul public în domeniul privat al comunei Dor Mărunt. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea decntării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice navetiste pe 

luna februarie, anul 2021 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea condițiilor în care se realizează accesul pe proprietatea publică sau 

privată a comunei Dor Mărunt în vederea construirii, instalării, întreţinerii, înlocuirii ori mutării reţelelor de 

comunicaţii electronice sau a elementelor de infrastructură necesare susţinerii acestora; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de cooperare între Primăria comunei Dor Mărunt 

și Cabinet Individual de Psihologie Roșu Florina 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Dor Mărunt, a listei obiectivelor de 

investiții. 

7. Proiect de hotărâre privind înființarea Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență al comunei Dor 

Mărunt, jud. Călărași,  de tip V1 

8. Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii totale a contractului de execuție lucrări nr. 580/2018 privind 

obiectivul de investiții ”Modernizare străzi prin asfaltare în com. Dor Mărunt, satele Dor Mărunt, Dâlga și 

Ogoru” 

9. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru lunile mai, iunie, iulie, anul 2021. 

10. Diverse 

 

Primarul comunei aduce la cunoștința consilierilor locali retragerea de pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind 

actualizarea valorii totale a contractului de execuție lucrări nr. 580/2018 privind obiectivul de investiții ”Modernizare 

străzi prin asfaltare în com. Dor Mărunt, satele Dor Mărunt, Dâlga și Ogoru” și propune suplimentarea ordinii de zi 

cu punctul ”Prezentarea Raportului anual  privind starea economică, socială și de mediu a comunei Dor Mărunt” 

i. Primarul comunei anunță retragerea de pe ordinea de zia proiectului de hotărâ 

Se supune la vot: voturi pentru:  15, împotrivă - , abțineri - 

•  

Primul punct pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de  26.02.2021. 

Președintele de ședință prezintă consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare  din 26.02.2021. Nu 

sunt discuții. Procesul verbal este aprobat în unanimitate. 

Se supune la vot: voturi pentru:  15, împotrivă - , abțineri - 
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•  

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale din Hotărârea de Consiliu local nr. 

13/26.02.2015 privind trecerea unui imobil din domeniul public în domeniul privat al comunei Dor Mărunt. 

- Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate 

- Secretarul comunei: S-a omis să se treacă în hotărârea de Consiliu local suprafața clădirii aflată pe acel teren. 

Trebuie să corectăm acest lucru întrucât avem dificultăți la OCPI.  

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 12 voturi ”pentru” și 3 ”împotrivă”. Domnii consilieri locali Dumitrache Dan, 

Ene Ionuț și Tudor Nicolae au votat împotrivă.  

•  

Punctul 3: Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice 

navetiste pe luna februarie, anul 2021. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Nu sunt discuții 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea condițiilor în care se realizează accesul pe proprietatea 

publică sau privată a comunei Dor Mărunt în vederea construirii, instalării, întreţinerii, înlocuirii ori mutării 

reţelelor de comunicaţii electronice sau a elementelor de infrastructură necesare susţinerii acestora; 

- Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

- Secretarul comunei:Este necesară adoptarea unui nou regulament de acest tip întrucât cel vechi este întocmit 

pe baza unei legi abrogate. Avem o solicitare de la un operator să-i punem la dispoziție  10 mp pentru 

instalarea unui punct de broadband în cadrul proiectului ”Realizare infrastructura de broadband în zonele 

albe NGA și racordare la energie electrică.  

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 12 voturi ”pentru” și 3 ”împotrivă”. Domnii consilieri locali Dumitrache Dan, 

Ene Ionuț și Tudor Nicolae au votat împotrivă.  

•  

 

Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de cooperare între Primăria comunei 

Dor Mărunt și Cabinet Individual de Psihologie Roșu Florina 

- Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

- Primarul comunei: Avem o solicitare din partea doamnei psiholog Roșu Florina pentru încheierea unui acord 

de parteneriat pentru desfășurarea activității de consiliere psihologică. Consider util pentru comuna noastră 

să avem un psiholog pentru persoanele care au nevoie de consiliere, mai ales pe la școli.  

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

11. Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Dor Mărunt, a listei obiectivelor 

de investiții. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Ion IACOMI: După cum bine știți, Consiliul Județean Călărași  ne-a acordat zero lei anul acesta. Acest lucru ne pune 

în dificultate. Vom încerca să ne descurcăm cu ce avem însă vom avea dificultăți în implementarea unor proiecte cum ar 

fi Grădinița Dâlga unde avem de cofinanțat o sumă importantă de bani.  
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Proiectul de hotărâre este adoptat cu 12 voturi ”pentru”, două ”împotrivă” și o ”abținere”. Consilierii Ene Ionuț și 

Tudor Nicolae au votat împotrivă și Dan Dumitrache s-a abținut 

•  

Punctul 7 pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind înființarea Serviciului Voluntar pentru Situații de 

Urgență al comunei Dor Mărunt, jud. Călărași,  de tip V1 

• Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

- Secretarul general: Având în vedere modificările petrecute în organigrmă și modificările legislative în 

domeniu, am considerat că este mai bine să avem o hotărâre noua privind funcționarea Serviciului Voluntar 

pentru Situații de Urgență 

• Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 8. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru lunile mai, iunie, iulie, anul 

2021. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

- Secretarul general: Vă invit să faceți propuneri 

- Octavian Iancu: o propun pe doamna Veronica Enache 

Nu mai sunt alte propuneri, Propunerea este votată în unanimitate 

•  

 Punctul 9. Primarul comunei, dl Ion IACOMI, prezintă consilierilor locali Raportul anual  privind starea 

economică, socială și de mediu a comunei Dor Mărunt” 

•  

Punctul 10. Diverse:  

Secretarul general al comunei: Avem două puncte la capitolul diverse.  

1. Postul de poliție Dor Mărunt ne informează că o parte din Școlile din comună prezintă deficiențe la 

analiza de risc la securitate fizică și solicită Primăriei să instaleze sistem de supraveghere video și să se 

asigure pază cu agenți de securitate. 

Ion IACOMI: O să încercăm să rezolvăm cu instalarea unor sisteme de supraveghere video. Cu agenți 

de securitate este cam greu, nu ne permite bugetul.  

2. Doamna Feldiorean Silvia, proprietar al 15,025 ha teren agricol din comuna noastră, solicită Consiliului 

local scutirea sau reducerea de impozit pentru cheltuielile efectuate cu întocmirea Cărții funciare în anul 

anul 2011. Menționez că se poate acest lucru în conformitate cu prevederile art. 464 din Codul fiscal însă 

Codul fiscal a fost adoptat în anul 2015, ulterior întocmirii acestor cărți funciare.  

- Simion Ion: păi dacă acordăm scutiri o să se creeze precedente. Eu nu sunt de acord.  

- Secretarul general: haideți să supunem la vot. Toți consilierii au respins această solicitare.   

 

- Domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt alte probleme. Nu mai sunt. 

- Domnilor consilieri, permiteți să declar ședința închisă. 

 

              Președinte de ședință  

                     Ioan TUDOR 

L.S.            Secretar general 

      Constantin Alecsandru VĂTAFU 


